
ZAPISNIK 

7. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec,ki je bila 23.03.2024, ob 19. 00 uri,v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, Miha Štajner, Damjana Pirc,Anton 

Gramc,Martin Metelko 

Odsotni člani sveta : / 

Sejo vodi:  Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             
2. Pregled zapisnika 6. redne seje sveta, z dne,02.12.2023 
3. Potrditev zaključnega računa za leto 2023 
4. Tekoča dela v KS  
5. Razno 

 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje, z dne,02.12.2023 

 

Ga. Pirc poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 



Sklep: Pripomb na zapisnik  6. redne seje, z dne,02.12.2023 ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na 

spletni strani Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

AD3 

Potrditev zaključnega računa za leto 2023 
 

Predsednik Uroš Gorenc člane sveta na kratko informira o zaključnem računu za leto 2023. Člani 

sveta so med letom informirani o delovanju KS, zato ni potrebne posebne obrazložitve 

Sklep: 

Zaključni račun za leto 2023 se v celoti potrdi in kot tak bo posredovan na Občino Sevnica. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

Ad 4 

Tekoča  dela v KS 

Predsednik informira člane sveta , v razpravo se vključijo člani sveta iz posameznih vasi: 

- Rovišče – asfaltacija križišča v Roviščah naj bi se opravila v mesecu aprilu, prav tako tudi pot 

proti družini Fon v Roviščah, potrebno je tudi urediti odsek ceste v naselju mimo družine 

Štajner – družine Kokove 

- Arto – tudi tu bi se v mesecu aprilu  opravila dela pri škarpi pri igrišču, na cesti Sevnica-Krško, 

oznaka G1 seje nekdo zaletel v znak iz poljske ceste, znak bi bilo potrebno prestaviti, kajti 

odcep je slabo viden – poslati dopis Občini (urejeno) 

- Zavratec – potrebno pripraviti teren za asfaltacijo in se nujno dogovoriti za odlog plačila 

oziroma obročno odplačevanje, dela naj bi se pričela v mesecu aprilu 

- Rovišče – mrliška vežica – potrebno urediti dokumentacijo (to naj bi bilo v letu 2025), prav 

tako ureditev dokumentacije za pločnike – do  družine Mikolič, predvidoma v letu 2026 

- Studenec- mrliška vežica – tu bo potekala obnova kuhinje – predvidoma do konca leta 2024, 

financira Občina Sevnica 

- Brezovo – cesta narejena, zahvala g. Povše Jerneju, ki je brezplačno podaril 100m3 peska 

- Hudo Brezje – cestišče pri Metelko Brankotu je potrebno razširiti, prav tako pri družini Prah, 

pri družini Metelko Martin se ureja obvoznica, za vse je potreben dogovor z krajani 

- Ponikve – posebna zahvala krajanom,ki so obžagali cestišče od vasi Arta do vasi Ponikve 

 

 

 

 



Ad 5 

Razno 

Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 20:27 uri. 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

          Slavica Ivačič                                                                                                      Uroš Gorenc 


